
Bestyrelsesmøde  3-2-2021 kl.19:30 

i Svenskehuset og viatuelt. 

Fremmødte: Jan og Tina deltager på Viatuelt: Muhammad, Joan (fejl efter 15min)  

Afbud Thomas 

ikke tilstede: Mie 

Referent Jan 

 

 

Dagsorden: 

1. Orientering fra Dv plan møde 11/1/21 

Jan: Der er afsat 50.000kr til undersøgelse af anlæg af parkeringspladser på 

Efterslægtsvej og 500.000kr senere til anlæg. 

Forbedring boldbane blev rykket fra 2026 til 2023 

Udskiftning af køkkener/kollektiv råderet ikke på (skal undersøges) 

Hushjørner -der er fortsat 150.000kr/år (Andreas undersøger muligheder) 

 

2. Facebook administrator. Politik – Lars ønsker at stoppe  

Udsat til næste møde. 

 

3. Ny parkerings aftale. Henvendelse fra firma 

Aftalen ser bedre ud end den vi har. Jan snakker med Martin om muligheden for at 

skifte.  

 

4. Kattehold i husorden 

Udsat til næste møde  

 

5.  Lav regler for brug af offentlige græsarealer. Forespørgsel om brug af græsareal  

Udsat til næste møde   

 

6.  Referat i Docunote og hjemmeside 

Joan lægger Referat i Docunote, Jan lægger det på hjemmesiden. 

  

7. Maling af Fælleshus 

Der blev bestemt at der males hvidt. 

 

8. Varmeunit dårlig cirkulation. 

Jan rådfører sig med VVS-firma om mulighederne. 

 

9. Råderetskatalog lav standard for nyt køkken. 

Jan har rådført sig med Råderet i AAB, de vil gerne hjælpe med at undersøge Afd71 

likviditet og mulighed for at bruge Kollektiv råderet. Der blev besluttet at gå videre med 

processen. 

10. Brug af Svenskehuset 

Der blev diskuteret om beboeres daglige brug af Svenskehuset. Det blev besluttet 

at lukke for brugen i forhold til Corona restriktioner. 

11. Tøjcontainer 

Vi skal have genoptaget dialogen med at få placeret containeren. 

12. Eventuelt 

Ingen 


